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W ostatnich godzinach krążą w mediach doniesienia jakoby Giallorossi

chcieli się pozbyć przed nowym sezonem Bojana i wypożyczyć gracza do

innego klubu. Wczoraj o takiej ofercie mówił sam Enrico Preziosi. Zdaniem 

Sky Sport, Zeman chce zastąpić Hiszpana Juniorem Tallo. 

 

Portal ilsussidiario.net skontaktował się z Dyrektorem Sportowym Genoi, Stefano

Capozuccą:

- Roma nie zaoferowała nam gracza i w konsekwencji nie odrzuciliśmy oferty,

również dlatego, że mówimy o Bojanie, młodym talencie, który podoba się każdemu

i który byłby idealny dla naszego modelu gry. Nie sądzę, że Bojan chce przejść do

Genoi, rozmawiamy o graczu znajdującym się poza parametrami naszego klubu,

poza tym gra w Romie, a nie w klubie o niższym poziomie. Jego wartość jest

bezdyskusyjna, wystarczy przeczytać jego życiorys, aby zrozumieć o jakim graczy

rozmawiamy.
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